

Date: 21/09/2026

التاريخ: 21/09/2026

H.E. Waleed Saeed Abdul Salam Al Awadhi
Chief Executive Officer
Capital Market Authority
Abu Dhabi, United Arab Emirates

سعادة/ وليد سعيد عبدالسلام العوضي
الرئيس التنفيذي
هيئة سوق المال
أبوظبي – الإمارات العربية المتحدة

Disclosures and Compliance Section
Market Operations and Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi – United Arab Emirates

السادة – قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي – الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Results of the Annual General
Meeting of the Shareholders of Investcorp
Capital plc**

الموضوع: نتائج اجتماع الجمعية العمومية السنوية لمساهمي
شركة إنفستكوب كابيتال بي إل سي

To Whom It May Concern,

تحية طيبة وبعد،

We would like to inform you that Investcorp Capital plc (the “Company”) held its annual general meeting on Monday, 21 September 2026 at 4:00pm (UAE time) both in person at Investcorp, Al Sila Tower, 8th Floor, Abu Dhabi Global Market Square, Al Maryah Island, Abu Dhabi, United Arab Emirates and virtually via <https://www.smartagm.ae> and resolved the following:

يرجى العلم بأن شركة إنفستكوب كابيتال بي إل سي (“الشركة”) قد عقدت اجتماع الجمعية العمومية السنوية يوم الاثنين الموافق 21 سبتمبر 2026 في تمام الساعة 4:00 عصرا (بتوقيت دولة الإمارات العربية المتحدة) حضورياً في مكاتب إنفستكوب، برج السلع، الطابق الثامن، ساحة سوق أبوظبي العالمي، جزيرة المارية، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة، وإلكترونياً عن بعد عبر <https://www.smartagm.ae> ، وقد تقرر الآتي:

1. Received and considered the Board of Directors' Report on the Company's activities for the fiscal year ended June 30, 2026.

1. تم استلام والنظر في تقرير مجلس الإدارة عن أنشطة الشركة للسنة المالية المنتهية في 30 يونيو 2026.

2. Received and considered the report of the auditors of the Company, Ernst & Young, for the fiscal year ended June 30, 2026.
3. Received and considered the consolidated audited financial statements of the Company for the fiscal year ended June 30, 2026.
4. Considered and approved the Board of Directors' proposal regarding the distribution of dividends to holders of outstanding Ordinary Shares for the six-month period ended June 30, 2026 in the aggregate amount of USD 54,927,854, equivalent to AED 201,618,184 (USD 0.025 per share or AED 0.092 per share).

As such, it is important for shareholders to take note of the following dates:

- Last entitlement date: 29 September 2026
- Date of exclusion from the dividend distribution (Ex-Dividend Date): 30 September 2026
- Registry Closing Date: 1 October 2026
- Payment Date: Within 30 days from 21 September 2026.

5. Approved the ratification of the payment of interim dividend of USD 54,926,220 (equivalent to AED 201,618,184), amounting to USD 0.025 per share (equivalent to AED 0.092 per share) for the six-month period ending December 31, 2025, distributed to the holders of the Company's Ordinary Shares issued and outstanding, by virtue of a resolution of the Board of Directors adopted on February 11, 2026.

2. تم استلام والنظر في تقرير مدققي حسابات الشركة، إرنست ويونغ، للسنة المالية المنتهية في 30 يونيو 2026.

3. تم استلام والنظر في البيانات المالية الموحدة المدققة للشركة للسنة المالية المنتهية في 30 يونيو 2026.

4. تم النظر في اقتراح مجلس الإدارة والموافقة عليه بشأن توزيع الأرباح على حاملي الأسهم العادية عن فترة الأشهر الستة (6) المنتهية في 30 يونيو 2026 بمبلغ إجمالي قدره 54,927,854 دولار أمريكي، أي ما يعادل 201,618,184 درهم إماراتي (0.025 دولار أمريكي للسهم أو 0.092 درهم إماراتي للسهم).

لذلك، من المهم للمساهمين أن يدركوا التواريخ التالية :

- آخر تاريخ استحقاق : 29 سبتمبر 2026
- تاريخ الاستبعاد من توزيع الأرباح: 30 سبتمبر 2026
- تاريخ إغلاق التسجيل : 1 أكتوبر 2026
- تاريخ الدفع: خلال 30 يوما من 21 سبتمبر 2026.

5. تمت المصادقة على دفع توزيعات أرباح مرحلية بقيمة 54,926,220 دولار أمريكي (ما يعادل 201,618,184 درهم)، بواقع 0.025 دولار أمريكي للسهم (ما يعادل 0.092 درهم للسهم) لفترة الستة أشهر المنتهية في 31 ديسمبر 2025، ووزعت على حاملي الأسهم العادية للشركة المصدرة والقائمة، وذلك بموجب قرار مجلس الإدارة المعتمد في 11 فبراير 2026.

6. Approved payment of remuneration of the Board of Directors of the Company in the aggregate amount of USD 420,000 for their service during the fiscal year ended June 30, 2026.

6. تمت الموافقة على دفع مكافآت مجلس إدارة الشركة بمبلغ إجمالي قدره 420,000 دولار أمريكي عن خدماتهم خلال السنة المالية المنتهية في 30 يونيو 2026.

7. Approved the discharge of the Directors of the Company from any liability arising in connection with their duties during the fiscal year ended June 30, 2026.

7. تمت الموافقة على إبراء ذمة أعضاء مجلس إدارة الشركة من أي مسؤوليات تنشأ فيما يتعلق بواجباتهم خلال السنة المالية المنتهية في 30 يونيو 2026.

8. Approved the discharge of the external auditor from liabilities for the fiscal year ended June 30, 2026.

8. تمت الموافقة على إبراء ذمة مدقق الحسابات الخارجي من أي مسؤوليات للسنة المالية المنتهية في 30 يونيو 2026.

9. Approved the re-appointment of Ernst & Young as the Company's auditors for the financial period ending December 31, 2026, and authorized the Board of Directors, upon the recommendation of the Audit and Valuation Committee, to determine their professional fees.

9. تمت الموافقة على إعادة تعيين إرنست ويونغ كمُدققي حساب للشركة للفترة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2026، وتفويض مجلس الإدارة، بناء على توصية لجنة التدقيق والتقييم، لتحديد أتعابهم المهنية.

10. Considered and approved amendments to the Company's Dividend Policy.

10. تم النظر في التعديلات على سياسة توزيع الأرباح الخاصة بالشركة والموافقة عليها.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



Sana Khater
Chief Executive Officer
Investcorp Capital plc

سنا خاطر

الرئيس التنفيذي

شركة إنفستكوروب كابيتال بي إل سي

